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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

На първото издание на Националните награди "АТЛАС – Ментор на годината 2025", което се проведе по повод
130-годишнината на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), бяха отличени водещи личности в
българското предприемачество. Ректорът на УНСС проф. д-р Димитър Димитров беше награден в категория
"Връзка между образование и бизнес" за създаването на ефективен мост между академичните среди и р... 

Посетителище ще могат да се запознаят с стоки, бита и културата на Индия На 9 юни т.г. официално се откри
търговско изложение "Indian Shopping Festival" в София, градинката пред НДК. Българска търговско-промишлена
палата е традиционен партьор на изложението. На откриването присъстваха Н.Пр. Арун Кумар Саху- посланик на
Индия в София, г-н Васил Тодоров- зам. председател на БТПП, г-н Ашот Казарян- ... 

"Няма как да имаме икономика, ако нямаме логистична свързаност. Прекрасно си спомняме какво беше
индустриалното развитие в Кюстендил, Перник, Радомир – и как тези региони днес замират. Причината е една:
липса на инфраструктура". С тези думи зам.-председателят на ПГ на "БСП – ОБЕДИНЕНА ЛЕВИЦА" и председател
на парламентарната комисия по транспорт и съобщения Кирил Добрев открои основния проблем, пр... 

Трудова борса, организирана от Агенцията по заетостта, Дирекция "Бюро по труда" – Стара Загора, в партньорство
с Община Стара Загора, се провежда днес в препълнената зала на ПГКНМА "Проф. Минко Балкански" и събира на
едно място представители на 29 фирми от региона. Общо 500 покани са изпратени до лица, регистрирани на
свободния пазар на труда и активно търсещи професионална реализация. Фирмите, д... 

Заглавие: Ректорът беше отличен за ментор на годината в категория "Връзка между образование и бизнес" на
Националните награди "АТЛАС"
Дата: 11.06.2025 12:09
Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: Индийско изложение на стоки ще бъде активно до 22 юни, пред НДК
Дата: 11.06.2025 08:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Кирил Добрев: Югозападна България замира заради липса на инфраструктура
Дата: 11.06.2025 10:38
Медия: ТопПреса

Заглавие: 29 работодатели участваха в трудова борса с подкрепата на Община Стара Загора
Дата: 11.06.2025 08:07
Медия: Старозагорци

Заглавие: Изкуственият интелект в производството
Дата: 10.06.2025 19:09

https://www.unwe.bg/bg/news/64473/%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D1%88%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%BE%D1%80-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5.html
https://www.bcci.bg/news/21042
https://toppresa.com/382795/%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%B2-%D1%8E%D0%B3%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%BC
http://www.starozagorci.com/news-47171.html
https://www.stovesti.info/izkustveniyat-intelekt-v-proizvodstvoto-14152.html


Изкуственият интелект (ИИ) бързо навлиза във всички сфери на нашия живот, включително и в производството. В
рамките на проекта DIGITAL COACH INTELIGENCE Габровската търговско-промишлена палата проведе двудневен
семинар. В първия ден участниците - на място и онлайн, се запознаха с бъдещите дейности по проекта, примери
от Учебната фабрика на Рурския университет в Бохум, Германия за контрол на качес... 

На 9 юни 2025 г. беше подписан меморандум за сътрудничество между АОБР (Българската търговско-промишлена
палата КРИБ, АИКБ, БСК), синдикатите КТ "Подкрепа", КНСБ, и правителство, във връзка с въвеждането на еврото
за недопускане на необосновано повишаване на цените на стоките и услугите. Работодателските организации
поеха ангажимент да съдействат за коректно отразяване на плюсовете и минусите от в... 

Той припомня още, че на помощ за спасението на българската икономика през 1997 г. дойде първо германската
марка, а в последствие и възприетото от Германия евро"Можем спокойно да заявим, че притесненията от
въвеждането на еврото са безпочвени". Това коментира председателят на Българската търговско-промишлена
палата (БТПП) Цветан Симеонов относно подписания на 9 юни меморандум за сътрудничество меж... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Кюстендилската търговско-промишлена палата, в партньорство с Клъстер Зелен транспорт, организираха
Дискусионен форум на тема "Транспортна свързаност: ключови проекти за устойчиво развитие на Югозападна
България".Зам.-председателят на КТПП Александър Андонов, отбеляза, че Автомагистрала "Рила" е дълго отлаган,
но стратегически значим проект, чиято реализация ще има дългосрочен положителен ефект вър... 

След като Европейската централна банка и Европейската комисия потвърдиха, че България е готова да се
присъедини към еврозоната, страната започва подготовка за въвеждане на еврото от 1 януари 2026 г. Въпреки
това много българи са против смяната на валутата. В парламента има подкрепа за това, но според проучванията
голяма част от хората предпочитат да запазят лева. От 1997 г. насам левът е с фиксира... 

Продажбите на електрически автомобили нарастват значително. Това заяви изпълнителният директор на
"Аутомотив Клъстер България" Любомир Станиславов по време на международната конференция Automotive
Forum 2025 в София. БТА е медиен партньор на форума. По думите му, тази тенденция ускорява процеса на
електрификация. "В момента се намираме във втория етап на електрифициране. Процесът вече се развива о... 

Медия: 100 Вести

Заглавие: Коментар на председателя на БТПП относно подписания меморандум за сътрудничество между
работодатели, синдикати и правителство, за противодействие на спекулата при въвеждането на еврото
Дата: 10.06.2025 16:46
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Председателят на БТПП: Притесненията от въвеждането на еврото са безпочвени
Дата: 10.06.2025 16:37
Медия: Profit

Заглавие: Търсят се 1,5 млрд. евро за АМ "Рила"
Дата: 10.06.2025 18:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Германска медия: Aко цените в България продължат да се повишават, много хора ще обвинят еврото
Дата: 11.06.2025 11:16
Медия: Фокус

Заглавие: Продажбите на електрически автомобили набират скорост в Европа и България, каза изпълнителният
директор на "Аутомотив Клъстер България"
Дата: 11.06.2025 10:33
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/907954-komentar-na-predsedatelya-na-btpp-otnosno-podpisaniya-memorandum-za-satrudniches
https://profit.bg/article/2025061012522119484
https://logistika.bg/tarsyat-se-15-mlrd-evro-za-am-rila/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Germanska-mediya-Ako-cenite-v-Bulgariya-produlzhat-da-se-povishavat-mnogo-hora-shte-obvinyat-evroto-2589130
https://www.bta.bg/bg/news/economy/908302-prodazhbite-na-elektricheski-avtomobili-nabirat-skorost-v-evropa-i-balgariya-ka


За 7 години програмата е подкрепила над 1300 дами с гъвкаво финансиране, обучения и развитие на бизнес
общност от съмишленици Устойчивият фокус на Smart Lady в подкрепа на дамите, които стартират или мечтаят да
надградят вече съществуващ бизнес, донесе на Fibank първата по рода си у нас награда "Атлас" за женско
предприемачество. Призовете доразвиват каузата на Национална менторска програма "Менто... 

Малко над 74,5 млн. лв. са спестяванията на първия ешелон на властта – депутати, министри, президент. Това
показват данните от имотните им декларации, които са публикувани на сайта на Комисията за противодействие на
корупцията (КПК). Около 57,8 млн. лева от тях са по банкови сметки, а останалата част – близо 16,7 млн. лева, са
т.нар. налични парти. Това са средствата в брой, по сейфове или депозит... 

В Швеция пък ентусиазмът за приемане на еврото спада за първи път от четири години и половина на фона на
укрепването на кронатаПредседателят на Чешката централна банка Алеш Михл изтъкна предимствата на валутата
на своята страна, като заяви, че кроната ѝ дава по-добри възможности да ограничава растежа на цените,
отколкото би дало еврото. "С помощта на независима парична политика сме в състояние да ... 

Дестинациите са избрани, за да привлекат бизнес клиенти, търсещи алтернативи на самолетаТемата накратко
Eurostar планира да въведе нови връзки от Лондон до Франкфурт и Женева, за да посрещне нарастващото
търсене на бизнес пътувания с по-малък въглероден отпечатък. Компанията ще инвестира 2 млрд. евро в 50 нови
влака, за да разшири флотилията си до 67 влака, но все още не е потвърдила поръчката. ... 

Ако всичко върви по план, на 1 януари 2026 г. България ще въведе еврото като официална валута. Това е една от
най-големите парични промени от десетилетия насам – и за частния сектор ще означава не просто техническа
адаптация, а реален организационен преход. Някои ще влязат в последния момент – с хаос и спешни корекции.
Други ще използват момента стратегически. За много компании очакваното въвеждан... 

Комисията за защита на конкуренцията (КЗК) съобщи във вторник, че е започнала предварително проучване по
сигнали за евентуални нарушения на правилата за конкуренция на енергийния пазар, свързани с фирми,
асоциирани с енергийния бизнесмен Христо Ковачки. Самият Ковачки твърди, че не е собственик на тези
дружества, а действа като техен консултант. Реакцията на КЗК идва след публикуването на първите ... 

Заглавие: Smart Lady донесе на Fibank награда "Атлас" за женско предприемачество
Дата: 10.06.2025 15:38
Медия: Woman.bg

Заглавие: Властта със спестявания от над 74,5 млн. лв.
Дата: 11.06.2025 10:08
Медия: Телеграф

Заглавие: Еврото не успява да спечели подкрепата на чехите
Дата: 11.06.2025 11:40
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Eurostar пуска влакове до Франкфурт и Женева заради търсенето на екологични пътувания
Дата: 11.06.2025 11:37
Медия: Капитал

Заглавие: Готови ли сте за еврото?
Дата: 11.06.2025 11:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: КЗК проверява Христо Ковачки за скрит картел
Дата: 11.06.2025 11:29
Медия: Actualno.com

Заглавие: Мегапроект позлатява български град
Дата: 11.06.2025 11:24
Медия: Petel.bg

https://woman.bg/article/2025061012192751652
https://telegraph.bg/obshtestvo/novini/vlastta-sys-spestiavaniia-ot-nad-745-mln.-lv.-imotnite-deklaracii-na-vlastimashtite-pokazvat-che-dyrzhat-v-banki-blizo-578-mln.-lv.-a-okolo-167-mln.-lv.-sa-kesh-milionerite-sa-9-a-tezi-bez-sybrani-sredstva-sa-41-459515
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/414693-evroto-ne-uspyava-da-specheli-podkrepata-na-chehite
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2025/06/11/4793303_eurostar_puska_vlakove_do_frankfurt_i_jeneva_zaradi/
https://forbesbulgaria.com/2025/06/11/gotovi-li-ste-za-evroto/
https://www.actualno.com/society/kzk-proverjava-hristo-kovachki-za-skrit-kartel-news_2457649.html
https://petel.bg/Megaproekt-pozlatyava-balgarski-grad-__591899


Кадър Уикипедия Мащабен строеж позлатява наш областен град. Кюстендил ще строи общинска индустриална
зона, като вече подготвя документите за финансово обезпечение. Плановете са да се изгради високотехнологична
индустриална зона с площ 190 дка. Тя ще е разположена до главния път за Гюешево, на около 200 – 300 м от
трасето и в непосредствена близост до границата с Република Северна Македония. В не... 

Ще има сериозно поскъпване на бялата и черна техника"Екотаксите скачат с 1000%. Ще бъдат увеличени цените
на пералните, ютиите, фурните и всякаква друга техника, което ще напомпа и инфлацията. В момента в държавата
има четири фирми за оползотворяване на технологични отпадъци. Три от тях вдигат много рязко екотаксите. Това
е тема, за която срамежливо не се говори, тъй като на три от тези четири орг... 

/КРОСС/ "Екотаксите скачат с 1000%. Ще бъдат увеличени цените на пералните, ютиите, фурните и всякаква друга
техника, което ще напомпа и инфлацията. В момента в държавата има четири фирми за оползотворяване на
технологични отпадъци. Три от тях вдигат много рязко екотаксите. Това е тема, за която срамежливо не се говори,
тъй като на три от тези четири организации е сменена собствеността, а зад нови... 

"Може би ще вземем 370 млн. лв". Така шефът на НАП Румен Спецов коментира разкритията на организацията
"Антикорупционен фонд" (АКФ) за мрежата от фирми около енергийния бизнесмен Христо Ковачки. През
последните дни АКФ публикува данни за т.нар. холдинг "Орион", който според тях е съставен от редица дружества
около Ковачки. Формално бизнесменът не се води собственик на предприятия като топлофикаци... 

Британският министър на финансите Рейчъл Рийвс ще представи планове за инвестиране на милиарди паундове
в цяла Великобритания, признавайки предварително, че "твърде много хора все още не са усетили ползите от
работата на правителството досега", съобщи БНР. В изявление в Камарата на общините финансовият министър,
представяйки прегледа на разходите, ще обещае да похарчи огромни суми, за да "гаранти... 

КЕВР използва аргументи за предложеното повишение на цените на тока от 1 юли 2025 г. – като ръст на
оперативни разходи, инвестиции в мрежата и нуждата да се покрият реалните разходи на енергийните дружества.
Това са важни фактори. Н въпреки тях предложеното увеличение от 4 до почти 6% значително надхвърля
официалната инфлация, която е отчетена от Националния статистически институт (НСИ) – само 2.8... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Заглавие: Ивайло Мирчев: Екотаксите скачат с 1000% заради Таки
Дата: 11.06.2025 11:11
Медия: Факти

Заглавие: Ивайло Мирчев: Екотаксите скачат с 1000% заради Таки. Ще има сериозно поскъпване на бялата и
черна техника
Дата: 11.06.2025 11:01
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Може би ще вземем 370 млн. лв. Как Спецов вижда драмата около Ковачки
Дата: 11.06.2025 12:03
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Британският финансов министър с план за мащабни инвестиции в страната
Дата: 11.06.2025 12:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Защо токът ще поскъпне с близо 6%, като инфлацията ни е 2,8%?
Дата: 11.06.2025 12:32
Медия: Авантаж

Заглавие: В помощ на потребителите: Пуснаха таблица за бързо и удобно превалутиране от лева в евро
Дата: 11.06.2025 10:45

https://fakti.bg/bulgaria/977747-ivailo-mirchev-ekotaksite-skachat-s-1000-zaradi-taki
https://www.cross.bg/zayavi-ekotaksite-ivaiilo-1772785.html
https://www.mediapool.bg/mozhe-bi-shte-vzemem-370-mln-lv-kak-spetsov-vizhda-dramata-okolo-kovachki-news372132.html
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/britanskiat-finansov-ministar-ste-predstavi-plan-za-mastabni-investicii-v-stranata
https://avantage.bg/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%BD%D0%B5-%D1%81-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-6-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%BD/
https://epicenter.bg/article/V-pomosht-na-potrebitelite--Pusnaha-tablitsa-za-barzo-i-udobno-prevalutirane-ot-leva-v-evro/389504/2/0


Има цена на домати 3,49 лв./1,78 евро и ако изчислите курса тука е един, а за някакъв продукт за 1.99лв./1.02 евро
- друг. Та така, трудно е да повярваме как няма да има разлики, пишат теМнения на потребители в медийни
репортажи, анкети и социални мрежи показват, че част от резервите на хората към единната европейска валута
произтичат от психологическа бариера и от съмнения за точността при превал... 

Надявам се разследващите органи да си свършат работата достатъчно добре и отговорно, за да може други лица,
които са изкушени от този тип бързо забогатяване и облагодетелстване от даряване и договори за гледане и
издръжка, да знаят, че и те са под угроза от подобно наказателно преследване. Това каза пред БНР адвокат
Мария Петрова, специалист по медицинско право. "Ако държавата до този момент не е ... 

Утре – 12-ти юни – директна среща с работодатели в Перинк! Все още остават незаети ключови позиции в
здравеопазването и социалния сектор в област Перник, въпреки че някои от тях предлагат заплати до 3000 лева.
В Брезник продължава търсенето на управител със специалност "здравни грижи" или "медицина". Заплатата е
3000 лв., но към днешна дата очевидно няма кандидати. В самия Перник има свободни мест... 

Гладът за кадри в туристическия бранш принуждава все повече работодатели да се обръщат към възможността за
наемане на хора от страни, които са извън ЕС. Въпреки че от години се говори по този въпрос и се обсъждат
трудностите, пред които са изправени от бранша, процедурата все още е дълга, тромава и често с неясен резултат.
Дългоочакваното стопляне на времето вече е факт. Курортните селища по Севе... 

Вече трета поредна година броят на завръщащите се в България е по-голям от броя на заминаващите, казват
двамата продуценти Лили Иванова великодушно подмина хъшлашкото ни поведение от миналото, когато я
иронизирахме, и сега, докато работим по филма за нея, ни заразява с неизчерпаемата си енергия - Защо в
България? Този въпрос е част от заглавието на кариерните събития, които правите вече 5 години,... 

Световният ден за борба с детския труд е учреден за първи път през 2002 г. от Международната организация на
труда (МОТ), за да се привлече постоянно внимание към проблема с детския труд по света и да се преразгледат
стратегиите за премахването му. Световният ден за борба с детския труд се отбелязва всяка година на 12 юни.
Този ден обединява правителства, местни власти, гражданско общество и междун... 

Медия: Епицентър

Заглавие: Адв. Мария Петрова за "домовете на ужасите": Критиката трябва да е към Социалното министерство
Дата: 10.06.2025 17:28
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Пернишко прегря от обяви: търсят лекари, възпитатели, заварчици, трактористи, а в Радомир дават
2000 лв. за работник в кухня
Дата: 11.06.2025 11:09
Медия: За Перник

Заглавие: Заради глад за кадри в туризма: Работодатели търсят да наемат извън ЕС
Дата: 11.06.2025 10:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Иван и Андрей: Стигнем ли 70% от стандарта на Запад, повечето емигранти се връщат. Сега са 65%
Дата: 11.06.2025 08:31
Медия: 168 часа

Заглавие: 12 юни - Световен ден за борба с детския труд
Дата: 11.06.2025 08:26
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Ветеринарите в България изчезват! Това крие риск за храната и здравето
Дата: 11.06.2025 11:54
Медия: Искра.бг

https://bnr.bg/post/102169544/adv-maria-petrova
https://zapernik.com/za-pernik/182837/
https://informiran.net/balgariya/zaradi-glad-za-kadri-v-turizma-rabotodateli-tarsyat-da-naemat-izvan-es
https://www.168chasa.bg/article/20687252
https://pronewsdobrich.bg/12-yuni-svetoven-den-za-borba-s-detskiya-trud-p612572
https://www.iskra.bg/veterinarite-v-balgariya-izchezvat-tova-krie-risk-za-hranata-i-zdraveto/


Ветеринарните специалисти в България застрашително намаляват, а това крие рискове за здравето както на
животните, така и на хората, алармира д-р Евелина Рабаджийска-Тодорова. Тя е завършила ветеринарна
медицина през 2008 година в престижния TiHo-Hannover, единствения автономен ветеринарномедицински
университет в Германия. По време на 10-годишния си стаж в немски практики е натрупала богат опит в о... 

Недостигът на подготвени кадри в тази област застрашава не само здравето на животните, но и това на хората Д-р
Евелина Рабаджийска-Тодорова е завършила ветеринарна медицина през 2008 година в престижния TiHo-
Hannover, единствения автономен ветеринарномедицински университет в Германия. По време на 10-годишния си
стаж в немски практики е натрупала богат опит в образната диагностика с ултразвук. Пре... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Мнения на потребители в медийни репортажи, анкети и социални мрежи показват, че част от резервите на хората
към единната европейска валута произтичат от психологическа бариера и от съмнения за точността при
превалутирането. "Има цена на домати 3,49 лв./1,78 евро и ако изчислите курса тука е един, а за някакъв продукт
за 1.99лв./1.02 евро - друг. Та така, трудно е да повярваме как няма да има разли... 

НС не е административен орган, не е някаква държавна агенция, а висшият политически форум на нацията, който
освен своите законодателни функции следва да защитава и висшия държавен интерес, подчерта
юристътРешението на Конституционния съд е очаквано. Няма да бъде допуснато за разглеждане юридически
несъстоятелното искане на президента Румен Радев за обявяване на нищожност на разпорежданията на пред... 

Шансовете на Украйна за успех на бойното поле намаляха със завръщането на Доналд Тръмп в Белия дом, а
пътят на Киев към сигурно и суверенно бъдеще става все по-тесен. И все пак мрачният песимизъм, обхванал
някои европейци, е неоправдан: докато украинците останат решени да се борят с Русия, има налични стратегии,
които да им помогнат да победят, дори и без подкрепата на САЩ, на която Украйна се рад... 

Румънски бизнес застава пред Апелативния съд по обвинение в укриване на данъци. Според данните на
държавното обвинение за периода от 6 февруари 2015 до 29 март 2016 г. Михай М. при условията на
продължавана престъпление е избегнал плащането на данъчни задължения в особено големи размери – над
половин милион лева. Престъплението той извършил чрез изготвяне и представяне в НАП на счетоводни
документ... 

Заглавие: Тревожно: Ветеринарните специалисти в България намаляват застрашително
Дата: 11.06.2025 11:36
Медия: PZdnes

Заглавие: Пуснаха таблица за бързо и удобно превалутиране от лева в евро
Дата: 11.06.2025 11:03
Медия: Gustomedia

Заглавие: Д-р Борислав Цеков след решението на Конституционния съд: Губещият е Румен Радев
Дата: 11.06.2025 10:38
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: FP: Стесняващият се път към победата - Украйна и Европа могат да победят Русия без помощта на
САЩ
Дата: 11.06.2025 08:26
Медия: Фокус

Заглавие: Румънец на съд за укриване на данъци
Дата: 11.06.2025 11:40
Медия: Янтра днес

Заглавие: "Величие" се определи за селска партия
Дата: 11.06.2025 11:25
Медия: Actualno.com

https://pzdnes.com/2025/06/11/%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8/
https://gustomedia.bg/articles/pusnakha-tablitsa-za-burzo-i-udobno-prevalutirane-ot-leva-v-evro-11-06-2025
https://zonanews.bg/politika/d-r-borislav-tsekov-sled-reshenieto-na-konstitutsionniya-sad-gubeshtiyat-e-rumen-radev
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/FP-Stesnyavashtiyat-se-put-kum-pobedata-Ukraina-i-Evropa-mogat-da-pobedyat-Rusiya-bez-pomoshtta-na-SASht-2588740
https://www.dnesbg.com/krimi/rumanets-na-sad-za-ukrivane-na-danatsi.html
https://www.actualno.com/politics/velichie-se-opredeli-za-selska-partija-news_2457645.html


"Величие" е селска партия. Това определение за партията направи собственият й лидер Ивелин Михайлов пред
медиите в парламента, въпреки че не това беше основната тема на неговото изявление. Той твърди, че "Величие"
като селска партия е намерила финансови измами, а гениалните финансисти в София не успяват. Според лидера
на най-малката партия продължава практиката фирми със задължения да се продават ... 

Част от незаконните домове за настаняване на възрастни хора, станали известни като "къщи на ужасите" са били
проверявани и глобявани от служители на НАП и преди 12 години. Това стана ясно от думите на изпълнителния
директор на приходната агенция Румен Спецов в разговор в студиото на "Денят започва" по БНТ. "Част от тези
обекти са били проверявани от служителите на НАП. Още от далечната от 2016 г.,... 

Лъвов мост е една от емблемите на столицата. Малцина знаят обаче неговата история. Когато в края на XIX век
бронзовите фигури застават на пост над реката, наблюдателни софиянци забелязали, че нямат езици. "Защо са
безмълвни?", питали любопитните. "За да не кажат колко е откраднато при строежа!", отговаряли зевзеците. По
време на игото тук не е имало мост и шопите газели Владайската река. Тогава се... 

Пиксабей Производителите на комбуча от Русе споделят за изхвърлените 10 тона продукция и отказаното
финансиране по пътя към успеха Пътят към успеха рядко е лесен, а историята на Гергана и Мирослав от Русе е
ярък пример за това. Тримата млади предприемачи, които произвеждат комбуча – древна пробиотична напитка,
известна като "чай на безсмъртието", вече близо три години вървят по нелек път, белязан ... 

Част от незаконните домове за настаняване на възрастни хора, станали известни като "къщи на ужасите" са били
проверявани и глобявани от служители на НАП и преди 12 години. Това стана ясно от думите на изпълнителния
директор на приходната агенция Румен Спецов пред БНТ. "Част от тези обекти са били проверявани от
служителите на НАП. Още от далечната от 2016 г., 2013 г. глобявани са. Давани са предпи... 

Над 3500 високопоставени представители от над 30 държави от Европа, Азия и Северна Америка ще вземат
участие на събитието "Грийн транзишън форум" (Green Transition Forum), което ще се проведе в "София Ивент
Център" (Sofia Event Center) от 16 до 20 юни, съобщават от организаторите от Дир.бг. Сред участниците на форума,
посветен на зеления преход, са петима европейски комисари, министри, евродепутат... 

Днес гласуват вот на доверие на правителството на полския премиер Доналд Туск, предаде "Ройтерс". До вота се

Заглавие: НАП: Част от "къщите на ужасите" са глобявани заради същите нарушения и преди 12 години
Дата: 11.06.2025 11:07
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Лъвов мост: Историята за възникването му и … далаверата
Дата: 11.06.2025 11:05
Медия: Burgas news

Заглавие: Български "чай на безсмъртието" побърка световните пазари
Дата: 11.06.2025 11:03
Медия: Petel.bg

Заглавие: НАП: Част от къщите на ужасите са глобявани заради същите нарушения и преди 12 години
Дата: 11.06.2025 11:02
Медия: Скандал

Заглавие: Форум, посветен на зеления преход, ще се проведе в София между 16 и 20 юни
Дата: 11.06.2025 11:13
Медия: Утро Русе

Заглавие: В Полша гласуват вот на доверие на правителството на Доналд Туск
Дата: 11.06.2025 12:07
Медия: news 24

https://presstv.bg/from-the-country/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D1%8A%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D0%B6%D0%B0%D1%81%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D1%8F/
https://www.burgasnews.com/2025/06/11/%D0%BB%D1%8A%D0%B2%D0%BE%D0%B2-%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE/
https://petel.bg/Balgarski-chay-na-bezsmartieto-pobarka-svetovnite-pazari-__591891
https://www.skandal.bg/news/17496289377308/nap-chast-ot-kashtite-na-uzhasite-sa-globyavani-zaradi-sashtite-narusheniya-i-predi-12-godini
https://utroruse.com/article/1124503/
https://news24sofia.eu/v-polsha-glasuvat-vot-na-doverie-na-pravitelstvoto-na-donald-tusk/


стигна, след като кандидатът на Туск за президент – кметът на Варшава Рафал Тшасковски, загуби от Карол
Навроцки. Това накара полския премиер да поиска вот на доверие от парламента, с което да гарантира
сигурността на правителството си. Макар мнозинството на управляващите да означава, че е ... 

Анализът на цените на горивата в ЕС показва, че германските туристи могат да спестят най-много, ако пътуват на
изток с автомобил, работещ на бензин.Пътуване на юг:В Австрия горивата са по-евтини в сравнение с Германия –
бензинът е с 22 цента, а дизелът с 6 цента по-евтин на литър. Ако крайната дестинация е Италия, бензинът там е
по-скъп, така че е добре да заредите в Австрия. В Словения, Хърватия ... 

С 50% се е повишил интересът към обмяната на левове в евро след положителните конвергентни доклади, заяви
пред БНР финансовият експерт Макс Баклаян. По думите му на места в обменните бюра има недостиг на евро
банкноти:"Мисля, че сме овладели нещата. Ръстът в търсенето на евро в сезона, който традиционно е силен за
покупка на евро, защото българите тръгват да пътуват, е може би с 50% над предходнат... 

Заглавие: Къде е най-изгодно да заредим колата?
Дата: 11.06.2025 11:16
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: В момента търсенето е толкова по-голямо от самото предлагане на евро, че неминуемо това води до
ръст на курса
Дата: 11.06.2025 10:57
Медия: Sofia24.bg

https://vratsa.eu/news/17496297786127/kade-e-nay-izgodno-da-zaredim-kolata
https://www.sofia24.bg/novini/interesno/V-momenta-turseneto-e-tolkova-po-golyamo-ot-samoto-predlagane-na-evro-che-neminuemo-tova-vodi-do-rust-na-kursa-2589063
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